
ACTA DE REUNIÓ

Junta de Centre de l'ESTCE no. 187
Data i hora: 10/03/2022 09:30
Lloc: TD0301CC (Aula Magna)
Descripció: Reunió presencial en TD0301CC.
Reunió telemàtica Si

Assistents
Amelia Simó Vidal - President
Juan Ignacio Climente Plasencia - Secretari/a
Abellán Nebot, José Vicente - Membre
Amelia Cabrera Balaguer - Membre
Amengual Argudo, Juan Carlos - Membre
Ana María Piquer Vicent - Vicepresident
Angel Miguel Pitarch Roig - Membre
Antonio Gallardo Izquierdo - Membre
Antonio Pérez González - Membre
Arbona Mengual, Vicente - Membre
Belén Altava Benito - Membre
Camañes Querol, Gemma - Membre
Campoy Cubillo, María Carmen - Membre
Carlos Galindo Pastor - Membre
Clausell Terol, Carolina - Membre
Eloísa Cordoncillo Cordoncillo - Membre
Florenci Vicent González Adelantado - Membre
Assisteix com a suplent Beltrán Mir, Héctor

Francisco Fabregat Santiago - Membre
Francisco Felip Miralles - Membre
García García, Carlos - Membre
Delegació de vot de: José Gámez Pérez, Néstor Aparicio Marín

Germán León Navarro - Membre
Delegació de vot de: José Ignacio Aliaga Estellés

Joaquín Luis Sancho Bru - Membre
Jorge Galindo Pastor - Membre
Juan Miguel Vilar Torres - Membre
Julio Ariel Romero Pérez - Membre
Leonor Hernández López - Membre
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Marcelo Isidro Aguilella Arzo - Membre
Mario Ignacio Llusar Vicent - Membre
María Angeles Ibáñez Marín - Membre
María Dolores Bovea Edo - Membre
María José Aramburu Cabo - Membre
María de los Reyes Grangel Seguer - Membre
Morales Escrig, Antonio - Membre
Pedro García Sevilla - Membre
Raúl Izquierdo Escrig - Membre
Roberto Sanchis Llopis - Membre
Rodrigo Llopis Doménech - Membre
Sergi Vello Cardus - Membre
Delegació de vot de: López Echevarría, David

Sergio Mestre Beltrán - Membre
Tomás López, Vicente Ramón - Membre
Víctor Flors Herrero - Membre

Excusen assistència
Enrique Ataulfo Tajahuerce Romera
Guimarey Lopez, Jorge
José Gámez Pérez
José Ignacio Aliaga Estellés
José Luis Iserte Vilar
Julia Galán Serrano
María de los Ángeles López Malo
Monica Asunción Hurtado Ruiz
Ramón Cabello López
Sergio Macario Vives

Convidats
Gómez Cadenas, Aurelio
Martínez León, Luis
Sanchis Llopis, Roberto

Ordre del dia

1. Lectura i aprovació, si escau, de les actes anteriors (185, 186)
Actes de reunió 185 i 186 (extraordinària).

2. Informe de la direcció
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3. Assumptes d'aprovació

1. Liquidació de l'exercici econòmic de l'ESTCE any 2021

2. Aprovació, si escau, del pressupost de l'ESTCE 2022

3. Aprovació, si escau, de l'oferta acadèmica de graus i màsters

4. Canvis en la composició de comissions de títols
Grau en Enginyeria Elèctrica: Ricardo Vidal Albalate deixa la coordinació
acadèmica. Entra Julio Ariel Romero en substitució.Grau en Arquitectura
Tècnica:Manuel Cabeza González deixa la coordinació de qualitat. Entra
Beatriz Sáez Riquelme.

5. Aprovació, si escau, d'inclusió d'àrea nova per a l'assignatura
QU0901/AG1801
Aquesta assignatura està actualment assignada a 3 àrees (Fisiologia
Vegetal, Producció Vegetal i Zoologia), i ara caldrà afegir també "Bioquímica i
Biologia Molecular", perquè puguen impartir docència en aquesta assignatura
els professors adscrits a aquesta nova àrea. Aprovat en la CT de Química nº
96, celebrada el 28 de gener.

6. Aprovació, si escau, de modificacions al reglament de l'ESTCE
Revisions del reglament basades en el nou reglament marc per a centres
més altres propostes de la comissió de revisió.

7. Aprovació, si escau, dels annexes del reglament

8. Aprovació, si escau, a la petició de recolzament d'increment d'hores de Física
i Química en ESO/Batxiller
Sol·licitud a conselleria per a incrementar el nombre d'hores de física i
química en ESO -on la C. Valenciana està a la cua de les autonomies
espanyoles- i mantindre les 4h setmanals de 1er de batxillerat.

4. Torn obert de paraules

Desenvolupament de la sessió

1. Lectura i aprovació, si escau, de les actes anteriors (185, 186)

S'aproven, per assentiment.

2. Informe de la direcció

És la primera reunió presencial de l'any, motiu pel que hi ha nombrosos
assumptes per a informar.

2.1 – Nous membres de la junta de centre.

Com a resultat de les eleccions en diversos departaments, hi ha nous membres
de la junta:

* Florenci González, nou director del Departament de Química Inorgànica i
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Orgànica.

* Enrique Belenguer, nou director del Departament de Sistemes Industrials i
Disseny.

* María José Orts, nova directora del Departament d'Enginyeria Química.

La directora aprofita per a agrair la tasca acomplida als membres que han deixat
el càrrec (Eloísa Cordoncillo, Roberto Sanchís i Sergio Mestre, respectivament).
Ha sigut un plaer treballar amb ells els darrers quatre anys. Als nous membres,
els transmet l'enhorabona i agraïments per acceptar la responsabilitat.

2.2 – Activitats organitzades pel i per al centre.

Les activitats més significatives de què tenim constància són:

- Encontre en l'UJI d'estudiantat d'enginyeria informàtica dins la Asamblea
Nacional de Ingienería Informática.

- Encontre en l'UJI d'estudiantat nacional de disseny industrial.

- Participació de l'estudiantat del Grau en Matemàtica Computacional en la
Associación Nacional de Estudiantes de Matemáticas.

La directora agraeix als estudiants les iniciatives descrites dalt, i per haver portat
fora de la nostra província la nostra imatge. Aquesta projecció cap a l'exterior és
important per al centre.

- Practica l'Uji. L'edició d'enguany ha registrat una participació molt alta. Ens
consta que els estudiants ho tenen en compte a l'hora de triar estudis. La
directora agraeix al professorat implicat i a les vicedireccions dels graus
l'organització i la realització d'aquesta tasca.

- Jornades de portes obertes. Enguany s'ha rebut la visita de 57 centres
d'ensenyament secundari. Ha sigut molta feina per als nostres vicedirectors, que
han hagut d'oferir fins a 4 jornades. Sembla, però que han sigut un èxit. La
directora agraeix de nou a les vicedireccions el seu intens treball per a fer
funcionar millor els títols del nostre centre.

- Acte de lliurament de certificats i d'acollida pel Col·legi d'Enginyers de la nova
promoció del Màster Universitari en Enginyeria Industrial. La directora fa notar
que és important fomentar les relacions de l'estudiantat amb els col·legis
professionals. Agraeix el seu treball en aquesta iniciativa a Ramón Cabello
(Departament d'Enginyeria Mecànica i Construcció) i Amèlia Cabrera, en
representació del PAS implicat.

2.3 - Felicitacions a membres del centre que han rebut distincions i premis:

a) Rosa Llusar (departament de Química Física i Analítica): ha sigut nomenada
directora científica de la Fundació Valenciana per a una Recerca Excel·lent.
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b) Angel Miguel Pitarch (vicedirector del Grau en Arquitectura Tècnica,
departament d'Enginyeria Mecànica i Construcció): ha rebut el premi a
l'excel·lència docent universitària del Consell Social.

c) Sergio Chiva i el seu equip (departament d'Enginyeria Mecànica i de
Construcció): han rebut el premi excel·lència investigadora del Consell Social

d) David Oliver i Javier Barahona (egressats dels graus en Enginyeria Elèctrica i
Grau en Enginyeria en Tecnologies Industrials): han rebut el premi a la iniciativa
estudiantil del Consell Social.

2.4 - Acreditació institucional i de títols.

Estem en procés d'obtenir l'auditoria del centre. Vam tindre, en primer lloc, una
preauditoria i fa poc s'ha rebut la visita (virtual) dels auditors d'Aneca per a
l'auditoria definitiva. S'acaba de rebre l'informe corresponent i no hi ha cap «no
conformitat major». Això probablement suposa que rebrem informe favorable,
una vegada elaborem un pla de millores proposat. Són bones notícies.
Malauradament, però, l'informe l'ha de signar una comissió d'Aneca, de la qual
no coneixem els terminis de les seues reunions. L'UJI demanarà que es faça el
possible perquè siga el més ràpid possible, però no podem garantir que el procés
acabe abans de les acreditacions individuals que també estaven en marxa.

María José Aramburu (vicedirectora de gestió de qualitat de l'ESTCE) aclareix
que quan tinguem l'acreditació institucional definitiva podrem parar les
reacreditacions individuals dels títols. Això ens permetria evitar les visites
previstes per als títols en procés de reacreditar-se. En qualsevol cas, les
reacreditacions que han de començar a partir de la tardor està prou clar que ja
no es faran.

La directora afegeix que, tot plegat, hem de valorar el que hem aconseguit. Anem
a ser el primer centre de l'UJI que tindrà l'acreditació institucional. Hi ha de fet
pocs centres en Espanya que la tenen. Dona l'enhorabona pel seu gran treball a
serveis, professorat i estudiantat implicat. Fa notar també que la rectora ha
manifestat la seua satisfacció amb el treball del centre.

- Acreditació del Màster Universitari en Enginyeria Industrial.

S'ha rebut fa poc la visita del comité de reacreditació d'aquest títol. La impressió
va ser positiva i esperem un informe favorable.

María José Aramburu clou el repàs sobre acreditacions agraint de nou el treball a
les parts implicades, i subratllant que hi ha hagut una recompensa tangible:
l'acreditació institucional. En els pròxims anys no farà falta tant de treball en les
acreditacions, només revisions anuals. A partir d'aquesta experiència, s'ha
elaborat un pla de millores per al centre, que haurien de traduir-se en una
docència de millor qualitat i en un compliment satisfactori de les revisions. En el
web de l'ESTCE s'ha afegit l'acta de la comissió de qualitat amb aquest pla. A
més, en «Estudis» (web UJI) també està l'apartat de qualitat dels títols amb els
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seus informes individuals. Maria José informa, per últim, que alguns graus estan
començant a treballar també en informes per a la renovació dels segells de
qualitat.

2.5 – Infraestructures:

La directora informa que:

- Ja està en funcionament el desdoblament de pantalles (monitor PC / projector)
en els ordinadors del professorat de les aules informàtiques. L'ús d'aquesta opció
és senzill i s'anima el professorat a fer-ne ús.

- Arran al lliurament de l'espai del servei de reprografia, s'han executat obres en
el vestíbul de l'edifici TD i està prevista pròximament l'ampliació de la sala de
graus (TD0112FR). S'estan fent també modificacions del mobiliari. La directora
agraeix l'estudiantat per cedir-ne temporalment l'espai on estava la sala de
delegats (vestíbul), fins que se'ls puga reubicar en el pis primer.

- Com que hi ha hagut prou de superàvit en el pressupost del centre (vegeu
assumptes d'aprovació), hem fet inversions en millores d'aules. En particular,
enguany hem canviat pissarres verdes per blaves en diverses aules. Estan en
procés de ser instal·lades.

- Està previst en la zona de cafeteria -taules exteriors- posar tendals. Inicialment,
es provarà amb tendals movibles, que es puguen posar o retirar a demanda (com
en la cafeteria de l'Àgora). Esperem que la instal·lació siga imminent.

2.6 – Nova administrativa del centre.

En abril estem pendents de la incorporació d'una estudiant en pràctiques del
grau superior administratiu amb diversitat funcional per a tasques d'administració
del centre. Seran només tres setmanes, però és un punt que paga la pena
ressenyar perquè la inclusió és i ha de ser un dels valors de l'UJI.

2.7. – Comité assessor d'ocupadors de l'ESTCE.

En la Junta de Centre 185 (punt 4.2) aprovarem la creació d'un Comité Assessor
d'Ocupadors de l'ESTCE. És una idea presa de l'auditoria del centre, i s'ha fet a
imatge d'altres universitats. En aquest moment ja tenim definida la composició,
que s'anirà renovant (i informant en junta de centre) anualment. Per aquest any,
les empreses seleccionades i que han accedit a participar són:

BP (Alberto Martinez Mota)

Facsa (Laura Gabin Martinez)

UBE (Manuel Marin Molinero)

Colorobbia (Matías Gras)

Zschimer & Schwarz (Aaron Martínez)

Torrecid (Javier Gasch)
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Mirada TV (Nuria Lahuerta)

Nayar Systems (Alexis Nadal)

Pamesa Cerámica (Yolanda Esteve)

Grupo Victoria Ceramics (Sebastián Orenga)

Representant Col·legis professionals.

2.8 – Nous nomenaments.

La directora informa que:

- S'ha renovat com a tutor de pràctiques internacionals extracurriculars de
l'ESTCE al professor José Gámez (departament d'Enginyeria de Sistemes
Industrials i Disseny).

- Ha hagut un relleu en la vicedirecció del Grau en Enginyeria Elèctrica. El nou
director és Ricardo Vidal Albalate -al qual se li dona l'enhorabona i agraïments
pel compromís adquirit-. Deixa el càrrec Julio Ariel Romero, al qual se li agraeix
el treball dels darrers 4 anys, que han sigut especialment difícils. Tots dos són
membres del departament d'Enginyeria de Sistemes Industrials i Disseny.

2.9 – Calendari d'eleccions:

S'informa que aquesta primavera toca eleccions, primer als centres, després a
claustre i finalment a rectorat. Pel que fa al nostre centre, el període de
presentació de candidatures per a la junta de centre ja s'ha complit. El 29 de
març seran les eleccions a junta de centre i el 5 d'abril la proclamació definitiva.
El 28 d'abril seran les eleccions a la direcció, amb proclamació de resultats el 4
de maig. Les votacions enguany seran en format electrònic -es rebrà notificació
per correu-. La direcció demana una participació elevada.

2.10 – Acomiadament.

La directora de l'ESTCE informa que no es presentarà a la reelecció, com
tampoc s'ha presentat a la junta de centre. Fent la vista enrere, considera que la
seua etapa al capdavant del centre han sigut uns anys durs [en referència
principalment a la pandèmia de la covid19], però el balanç és positiu. Deixa el
càrrec per esgotament. L'Escola és un centre amb moltes titulacions i molts
departaments. Per a dirigir-ho, comenta, es requereix molta energia. Sent que
ella no podria fer un segon mandat amb la mateixa intensitat, i el centre per
contra requereix aquesta intensitat. Porta 18 anys en càrrecs de gestió del centre
i considera que és hora de fer un pas enrere. A més, recorda que la seua
direcció va arribar de forma accidentada i considera que cal planificar la pròxima.

Aquesta és la darrera junta de centre presencial que dirigeix. La directora agraeix
profusament a l'equip de direcció la seua col·laboració tot aquest temps. Han
sigut anys durs, però s'han assolit sempre els millors acords per al centre. Dona
les gràcies també a directores i directors de departaments, estudiantat, PAS i
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membres de la junta de centre.

Els membres de la junta responen amb un aplaudiment generalitzat.

Torn obert de paraules:

Juan Carlos Amengual (director del Departament de Llenguatges i Sistemes
Informàtics) comenta que el desdoblament de pantalles en les aules
informàtiques és un avanç, però proposa afegir opcions. En algunes aules la
regleta on connecta el PC té lloc per a connectar el portàtil, i, en canvi, altres no.
Demana que es revise. La directora accedeix a estudiar aquesta opció.

Juan Carlos afegeix que seria també útil connectar directament el portàtil al
projector. Per a això cal llevar el convertidor HDMI-VGA del PC i posar-lo a
portàtil. El problema és que per això es requereix tornavís. El que estan fent fins
ara és cridar el tècnic perquè descaragole el convertidor. Potser es pot deixar la
ferramenta accessible en la mateixa aula. La directora comenta que ho tindrà en
compte i s'estudiarà.

Pedro García (també Departament de Llenguatges i Sistemes Informàtics)
comenta, amb relació a les aules informàtiques, que fa mesos que les pissarres
donen problemes per a esborrar-les. Potser és conseqüència de la neteja diària.
Comenta que hi ha adhesius que poden posar-se per sobre de la pissarra i
possiblement solucionen aquest punt. La directora dona les gràcies pel
suggeriment i recorda que no cal esperar a junta de centre per a fer aquestes
observacions. Es poden fer arribar a la direcció en qualsevol moment i són
benvingudes.

3. Assumptes d'aprovació
1. Liquidació de l'exercici econòmic de l'ESTCE any 2021

El secretari resumeix les despeses efectuades per part del centre en 2021.
Inicialment, s'havien reservat partides per a poder efectuar les despeses
òptimes per al funcionament dels títols del centre en condicions sanitàries
normals, però la normalitat s'ha recuperat més lentament del que s'esperava.
Això ha fet que a finals d'anys ens trobarem amb un romanent alt. S'ha
invertit part d'aquest en la compra de pissarres blaves, com ha mencionat la
directora adés. No obstant això, per restriccions temporals només s'ha pogut
efectuar una «compra menor» (10 pissarres). Al remat, dels 68963€ dels
quals disposàvem, s'han requerit 49024€. La resta s'ha tornat a la universitat.

S'aprova, per assentiment.

2. Aprovació, si escau, del pressupost de l'ESTCE 2022

S'aclareix que el repartiment entre capítols comptables que es proposa és en
realitat flexible. Segons les necessitats al llarg de l'any, es pot modificar.

S'aprova, per assentiment.
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3. Aprovació, si escau, de l'oferta acadèmica de graus i màsters

La directora comenta que enguany hi ha hagut dos canvis de procediment
respecte anys anteriors. En primer lloc, hi ha hagut una ronda de negociació
prèvia entre Vicerectorat d'Ordenació Acadèmica i Professorat i els graus del
centre. En aquesta s'han aclarit necessitats previstes i particularitats de cada
grau. Amb aquesta informació el vicerectorat ha proporcionat una oferta
conjunta al centre, sobre la qual s'ha fet el repartiment definitiu, aquest any
amb uns ajustos entre graus menors que altres ocasions. En segon lloc, s'ha
disposat d'un volum considerable (60) de crèdits no consolidables (crèdits
que no compten a l'hora de contractar personal a temps complet) associats
amb extinció de títols i amb programes de docència en valencià, així com
suport al programa Euro-Uji.

El total d'increment de crèdits per al centre respecte a l'any passat ha estat
de 136. D'aquests, 60 són els no consolidables mencionats abans, i 77 són
consolidables. Per a entendre aquests últims, cal tenir en compte (i) l'inici del
nou Grau en Bioquímica i Biologia Molecular, que compensa
aproximadament per la disminució del Grau en Enginyeria Agroalimentària i
del Medi Rural; (ii) l'inici del segon curs del Grau en Intel·ligència Robòtica.
Amb tot, cal notar que dels 77 crèdits consolidables nous, uns 40
corresponen a un augment de borsa de crèdits que hem rebut tots els centres
enguany, i que alleugen la situació respecte a l'any passat, fent la negociació
entre graus més senzilla.

La directora presenta i explica la taula de criteris de repartiment de POD
acordats entre graus, que hom pot trobar en documentació adjunta. Els
nombres indiquen a partir de quina xifra d'estudiants es desdobla grup. No
són iguals en tots els graus perquè cadascú elegeix quin tipus d'activitat /
assignatura reforça i quina sacrifica a canvi, però pot veure's que en el
còmput global cap grau està en condicions netament més favorables que la
resta.

L’oferta acadèmica de cada grau ha sigut aprovada en cadascuna de les
respectives comissions de titulació sense cap conflicte.

La directora obre torn de paraules per als vicedirectors dels graus que
vulguen comentar algun aspecte sobre aquest punt. Carlos Garcia
(vicedirector del Grau en Enginyeria en Disseny Industrial i Desenvolupament
de Productes) agraeix tot el treball a les parts implicades i comenta que, en la
seua opinió, el bon funcionament de la negociació enguany (comparat per
exemple amb l'any passat, quan va ser molt més aspra) reflecteix que eixos
crèdits extra rebuts respecte a l'any passat eren una necessitat. Agraeix a
Vicerectorat d'Ordenació Acadèmica i Professorat la partida addicional i
espera que es mantinga en el futur.

La directora dona les gràcies a tots els vicedirectors pel seu treball i
compromís. S'obre un torn de paraules per a tots.
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Sergi Velló (representant de l'estudiantat del centre) dona les gràcies als
agents implicats en l'elaboració de l'oferta per la millora respecte a l'any
passat. Espera que la millora de qualitat docent associada a l'increment de
crèdits siga una tendència, atés que la qualitat docent hauria de ser prioritat
en l'UJI.

La directora mostra el seu acord. Les classes reduïdes són molt convenients
per a una docència més efectiva. Malauradament, les restriccions de
finançament impedeixen anar més lluny en aquesta direcció actualment.

Oferta acadèmica de màsters

Ana Piquer, Vicedirectora de Gestió de Graus i Màsters, explica que les
comissions dels màsters han aprovat sense incidències els crèdits que se'ls
ha proposat des de vicerectorat, i també la Comissió Coordinadora de
Màsters.

S'aprova l'oferta acadèmica de graus i màsters, per assentiment.

La directora transmet el seu agraïment a tots. És ressenyable que sempre
s'ha arribat a acords, amb reivindicacions pel camí però no amb conflictes.

S'aprova l'oferta acadèmica de graus i màsters, per assentiment.

4. Canvis en la composició de comissions de títols

La directora recorda que el reglament actual del centre requereix aprovació
per part de la junta per a qualsevol canvi de composició en comissions de
grau. Aquest requeriment se suprimirà a partir de la pròxima junta, si s'aprova
la modificació del reglament suggerida en el següent punt.

El primer canvi que es recomana és en realitat una permuta resultant del
canvi de direcció en el Grau en Enginyeria Elèctrica (vegeu informe). Aquesta
implica canvi de coordinació acadèmica en el grau: Julio Ariel Romero passa
a coordinador acadèmic en substitució de Ricardo Vidal.

El segon canvi és en el Grau en Arquitectura Tècnica: Manuel Cabeza
González deixa la coordinació de qualitat. Entra Beatriz Sáez Riquelme en
substitució.

S'aproven els canvis per assentiment.

5. Aprovació, si escau, d'inclusió d'àrea nova per a l'assignatura
QU0901/AG1801

Vicent Arbona (director del Departament de Biologia, Bioquímica i Ciències
Naturals) explica que, a causa de la implantació del nou títol en Bioquímica i
Biologia Molecular, molts professors i professores del seu departament estan
migrant d'àrea. Per a poder continuar la seua docència, cal actualitzar la
inclusió de les àrees en les assignatures que imparteixen. Aquesta sol·licitud
ha sigut aprovada en la Comissió del Grau en Química, que és el títol afectat.
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S'aprova la inclusió, per assentiment.

6. Aprovació, si escau, de modificacions al reglament de l'ESTCE

La directora recorda que en la Junta de Centre 185 (punt 3 de l'ordre del dia)
aprovarem la creació d'una comissió de membres i exmembres de la junta
per a revisar el reglament de funcionament del centre en l'esperit del nou
reglament marc UJI, i actualitzar-ho per a incorporar algunes necessitats que
s'hagen pogut observar els darrers anys. La comissió estava formada per
Vicente Ramón Tomás, Pedro García, Gemma Mengual, Roberto Sanchís,
Belén Altava, Carolina Clausell, Lluís Martínez, Ana Piquer, Juan Ignacio
Climente, Sergi Velló i la directora. La comissió s'ha reunit en múltiples
ocasions per a formular una proposta de reglament, que ha passat per
Assessoria Jurídica -on ha rebut únicament revisions menors –. Actualment,
el reglament està essent revisat pel Servei de Llengües i Terminologia. Es
proposa en aquesta reunió la seua aprovació pendent de la revisió
lingüística.

En enviar la convocatòria per a la present reunió de la junta de centre, es va
obrir torn obert de paraules (electrònicament) per a rebre suggeriments
respecte al reglament. S'han rebut diversos, i la comissió ha acordat
incorporar-los a la seua proposta. El reglament que es troba adjunt en el
moment d'aquesta reunió els ha incorporat.

La directora resumeix per damunt els principals canvis. Entre els que proposa
la comissió destaquen:

# Els sobrevinguts pel reglament marc.

# Els relacionats amb aspectes de la qualitat del centre: afegir les funcions
corresponents, la comissió de qualitat del centre i la vicedirecció «de gestió
ordinària» que passa a ser «de gestió i de la qualitat».

# Dotar de més competències a la junta permanent: pot prendre acords
executius sobre aspectes ordinaris de la gestió del centre, que han de ser
posteriorment ratificats per la junta de centre.

# Ajusts en la composició de les comissions de grau i intergrau: es
modifiquen els percentatges de composició, vot i nombre de crèdits requerits
per a la seua constitució.

# Comissions de màster un poc més semblants a les de grau.

# Altres canvis menors i d'estil.

Entre els suggeriments rebuts per altres membres de la junta:

- Correccions d'errades i qüestions d'estil. Aquestes sovint deriven del
reglament marc, però agraïm haver-les fet notar.

- Sol·licitud d'afegir almenys un dia hàbil des de la convocatòria de la junta
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fins a la seua celebració. Hem rebut el vistiplau del Vicerectorat de
Planificació, Coordinació i Comunicació. Es proposa doncs afegir aquest
requeriment al reglament.

- Permetre l'absència a la junta de centre no únicament per motiu acadèmic o
per malaltia, sinó també per «qualsevol altre motiu legalment previst o
justificat».

- Afegir la part de qualitat en les comissions de màster.

La directora fa un aclariment en relació amb una observació registrada per
Vicente Esteve (departament de Química Inorgànica i Orgànica) sobre la
fórmula utilitzada en l'article 6.2 del reglament per a determinar el nombre
total de membres en la junta. La fórmula té com a objectiu calcular la
quantitat de membres de la junta, inclòs representants de màsters i d'altres
centres, cara a la seua renovació. Per reglament marc i per estatus, la junta
de centre ha de tindre un determinat percentatge fixe de PDI doctor amb
vinculació permanent. Abans de fer les eleccions a junta no se sap si els
representants de màsters i d'altres centres pertanyeran a aquest col·lectiu o
no. Es va fer la consulta a la secretaria general i aquesta va concloure que el
més probable i raonable és que els representants de màsters i d'altres
centres complisquen el requisit. Sempre ha sigut així fins ara. Per tant, es
recomana assumir que compleixen aquest punt.

La directora tanca aquest punt agraint als membres de la junta per haver
estudiat el reglament i haver fet arribar les seues observacions. També
agraeix a la comissió el treball per a elaborar la proposta.

En torn obert de paraules, no hi ha comentaris.

Es vota i s'aprova per unanimitat el reglament modificat.

7. Aprovació, si escau, dels annexes del reglament

Es revisa la composició de les comissions de títol per adaptar-les al nou
reglament marc i de centre.

La directora comenta que les comissions de màster pràcticament no s'han
tocat. Com que el nou reglament parla de representants d'àrees, s'ha pres la
composició actual indicant únicament àrees i no noms particulars. D'aquesta
forma, quan hi haja un canvi de representant d'una mateixa àrea no caldrà
actualitzar l'annex. Només si canvien les àrees caldrà aprovar-ho en comissió
de titulació.

En el cas dels graus hi han hagut més canvis perquè s'han introduït ajusts
menors. Per exemple, en el nou reglament els membres de la comissió de
grau representen àrees i no departaments, segons indica el nou reglament
marc. Tanmateix, s'estableix un màxim d'un representant per àrea, i es
modifica el pes en les votacions de forma que el 45% corresponga a
representants d'àrees, 45% a membres nats (vicedirecció, coordinació) i 10%
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a l'estudiantat.

Es vota i s'aproven per unanimitat els annexes.

8. Aprovació, si escau, a la petició de recolzament d'increment d'hores de Física
i Química en ESO/Batxiller

Mario Llusar (vicedirector del Grau en Química), explica que els degans de
títols de física i química de la Comunitat Valenciana han observat que la
nostra autonomia es situa a la cua d'Espanya en nombre d'hores impartides
sobres aquestes matèries en ESO. Es va presentar un escrit fa anys
reclament un increment, però no es va rebre resposta. Actualment, la Real
Sociedad Española de Física i la Real Sociedad Española de Química han
escrit una nova carta recuperant aquesta reivindicació. Es presenta en
aquesta junta un esborrany d'escrit amb el mateix esperit i es demana
adhesió de la junta per al mateix. Paga la pena afegir que hi ha a més la
preocupació d'una possible reducció d'hores d'aquestes matèries en batxiller
–conselleria confirmarà aquest punt en els pròxims mesos-. Mario fa notar
que les implicacions per al nostre centre pel que fa a una formació deficient
en química dels estudiants és extremadament important per a alguns graus
(Grau en Química, Grau en Enginyeria Química, Grau en Bioquimica i
Biologica Molecular), i alhora la formació en física és rellevant per a la
pràctica totalitat dels graus. Demana, per tant, el suport.

La directora proposa aprovar el suport a l'esborrany de carta, condicionat a la
supervisió per part de l'equip de direcció quan estiga en la seua versió
definitiva.

S'aprova el suport per assentiment.

4. Torn obert de paraules

Vicent Arbona comparteix un escrit redactat des del Departament de Biologia,
Bioquímica i Ciències Naturals (BBCN) i que hom pot trobar en GOC. En ell,
s'explica que ha arribat des de la comissió del Grau en Medicina la notícia que
han reclamat per a les seues àrees un nombre considerable de crèdits de
docència actualment impartits per professorat del departament de BBCN,
argumentant que amb ells es vol cobrir la docència de noves figures María
Zambrano i Beatriz Galindo que s'han incorporat en la Facultat de Ciències de la
Salut. Vicent comenta que aquest no sembla un raonament acadèmicament
vàlid, i que aquesta transferència de docència requerirà eventualment
contractació a temps complet en aqueixa facultat. En el departament que ell
dirigeix, per contra, el percentatge de dedicació docent cauria per baix del 97%
que recomana vicerectorat, tot i que el professorat ha demostrat estar
suficientment qualificat per a impartir aquestes matèries els darrers anys. Es
demana a rectorat que es cree un procediment per resoldre de forma raonada i
consensuada el litigi de docència entre àrees, sobretot quan siga entre centres
diferents.
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La directora de l'Escola creu que aquest cas podria ser el reflex d'un problema
més general: quan una assignatura impartida satisfactòriament durant anys per
una àrea amb representació minoritària (o cap) en la comissió de titulació
(especialment si no pertany al centre), és reclamada per una altra àrea amb més
pes i més afí a la resta. En aquests casos la composició de les comissions pot fer
difícil prendre una decisió objectiva. Diu també que la junta de centre es podria
pronunciar, ja no sobre aquest cas particular, sinó, en general, demanant que
l'assignació de crèdits docents, quan implique a àrees minoritàries i canvi de
centre, no siguen competència exclusiva de la comissió de titulació i junta de
centre, sinó que requerisca un arbitri del vicerectorat per tal d'assegurar que el
criteri seguit siga el de màxim benefici acadèmic.

S’obri un debat en la junta sobre el procediment de canvi d’adscripció
d’assignatures a àrees, principalment quan aquest canvi afecta àrees
minoritàries i de diferents centres de la Universitat

Juan Carlos Amengual transmet el seu suport a la proposta. Cal tindre un fòrum
intercentres per a garantir la neutralitat en l'assignació de docència a àrees.

Gladys Mínguez (que substitueix a Francisco Fabregat, director del Departament
de Física) comenta que en la universitat hauríem de tindre una visió més de
conjunt. Segurament les preocupacions que manifestem són recíproques en
altres centres respecte a l'assignació de docència en l'Escola. Al remat és
convenient que cada centre es beneficie dels experts dels altres centres.
Podríem revisar què ens pot aportar la Facultat de Ciències de la Salut, que
actualment està formant-se, i entre tots fer una universitat major. El creixement
natural de la Unitat Predepartamental de Medicina s'hauria de gestionar pensant
en el benefici màxim de la universitat en el seu conjunt.

La directora mostra el seu acord. És precisament el que demanem: una visió
global, no local.

German León (departament d'Enginyeria i Ciència dels Computadors) subscriu la
idea de Gladys. En paral·lel a la carta a Vicerectorat d'Ordenació Acadèmica i
Professorat, cal insistir en conversacions oficials o extraoficials amb les altres
àrees implicades en aquests casos.

Juan Carlos Amengual respon que aquestes converses tenen lloc en el sinus de
la comissió de titulació. El problema és que quan no hi ha acord, s'imposa la
majoria. El mecanisme d'arbitri que ara es proposa és per a garantir que la
decisió presa no es guie únicament per possibles interessos d'una majoria sinó
pel màxim benefici acadèmic.

Antonio Pérez (departament d'Enginyeria Mecànica i Construcció) comenta que
cal no perdre de vista que allò que és important és la qualitat de la docència. No
es sent capacitat per a decidir sobre el màxim benefici acadèmic sense saber de
quina assignatura es tracta, quins són els continguts i ser expert en el tema. En
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general, és la comissió de titulació qui sol reunir aquests experts. No li sembla
mal, però, l’escrit suggerit per la directora.

La directora proposa escriure des del centre una carta a Vicerectorat d'Ordenació
Acadèmica i Professorat en el sentit anteriorment indicat.

Carolina Clausell (vicedirectora del Grau en Enginyeria Química) fa notar que si
tota la llibertat cau en les comissions, es pot fer un ús interessat. Hi ha diverses
assignatures en el seu títol (per exemple) que podria adjudicar a àrees del seu
departament argumentant que hi ha professorat acadèmicament qualificat i més
coneixedor de les necessitats del grau en el seu conjunt que algú de fora, i
d'aquesta manera estabilitzar nou personal.

També en torn obert de paraules, Germán León pregunta quin ús hi ha previst
per a les pissarres verdes que s'estan retirant. Ana Piquer contesta que l'OTOP
es fa propietària. Hi ha de vegades peticions d'instituts i altres organismes per a
cedir-los el material. De fet, sembla que hi ha estoc de pissarres en el magatzem.
Si hi ha qualsevol suggeriment per al seu ús, és benvingut.

No havent-hi més comentaris, la directora dona les gràcies a tots per la
participació.
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